


Svar på motion från Jeanette Linde och Monica Sundelin. Styrelsen anser att detta är en verksamhetsfråga och 
föreslår därför årsmötet att avslå motionen, men föreslår att årsmötet ger i uppdrag till styrelsen att utreda frågan. 
	


